
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 235
van FRIEDA VEROUGSTRAETE-DESCHACHT
datum: 16 december 2022

aan HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, 
VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

Visserijsector  -  Erkenning varende werkkrachten

In haar antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 138 van 7 november 2022 geeft de 
minister aan dat er in 2020 nog 370 erkende zeevissers waren. Dat is ongeveer een 
derde minder dan in 2013, toen er nog 541 erkende zeevissers waren. Daarbovenop 
blijkt uit het antwoord van de minister dat momenteel 126 bemanningsleden nog 
wachten op een erkenning. Hierover geeft ze ook aan dat de bemannings-, verjongings- 
of instroomproblematiek voor de visserijsector aanwezig is en een blijvend 
aandachtspunt is.

1. Wanneer zullen de volgende officiële cijfers van het aantal erkende zeevissers (en 
degenen die op dat moment op een erkenning wachten) beschikbaar zijn? Welk(e) 
agentschap/instantie zal deze cijfers verzamelen? Indien hier nog geen concreet plan 
voor is, acht de minister het opportuun om dit zelf nog deze legislatuur te regelen?

2. Hoe verklaart de minister het hoge aantal bemanningsleden dat wacht op een 
erkenning? Wat is de gemiddelde wachttijd vooraleer men erkend wordt? Welke 
maatregelen werden sindsdien genomen om deze wachttijd/het erkenningsproces 
vlotter te laten verlopen?



HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, 
VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 235 van 16 december 2022
van FRIEDA VEROUGSTRAETE-DESCHACHT

1. De cijfers van het aantal erkende zeevissers zullen in maart 2023 beschikbaar zijn.  

2. De erkenning als zeevisser is een federale bevoegdheid. Ik verwijs voor een antwoord 
dan ook naar de heer Pierre-Yves Dermagne, de federale minister van Werk, en de heer 
Vincent Van Quickenborne, de federale minister van de Noordzee.    


